

**Subject: Amendment #6 - Annual Chemical Fume Hood Verification and Biological Safety Cabinet Certification (1000184882)**

Please be advised that this Amendment #6 is hereby raised to answer questions raised as follows.

**Question 1)**

Would I be correct in assuming the request is as follows?

All Fume Hoods are to be tested in accordance with **CSA Z316.5-15 Class C** however if there are concerns about airflow or smoke patterns the cabinet may need to be tested to the full **ASHRAE 110 Standard**.

Pricing for the full ASHRAE 110 Testing would need to be **quoted separately** if and when required.

Company bidding must be capable of performing the ASHRAE 110 Test.

**Pricing on the RFQ would be for the testing of each fume hood (Perchloric or Standard) to CSA Z316.5-15 Class C**

**Includes face velocities, Smoke Pattern Tests, Cross draft Readings, fume hood alarm verification, general inspection.**

**Answer 1)**

Yes the assumption is correct.

*\*All other terms and conditions shall remain the same. Please use this Addendum #5 as the new revised RFQ.*

**Objet: Amendement no 6 - Vérification annuelle des hottes chimiques et certification des armoires de sécurité biologique (1000184882)**

Veuillez noter que cette modification no 6 est soulevée pour répondre aux questions soulevées ci-dessous.

**Question 1)**

Aurais-je raison de supposer que la demande est la suivante?

Toutes les hottes doivent être testées conformément à la norme CSA Z316.5-15, classe C. Toutefois, si le débit d'air ou les configurations de fumée sont préoccupantes, il se peut que l'armoire doive être testée selon la norme ASHRAE 110 complète.

La tarification pour le test ASHRAE 110 complet devra être effectuée séparément si nécessaire.

L'entreprise doit être capable d'effectuer le test ASHRAE 110.

**Le prix sur la RFQ serait pour l'essai de chaque hotte (perchlorique ou standard) à CSA Z316.5-15 classe C**

**Comprend les vitesses de la face, les essais de type de fumée, les lectures de courants croisés, la vérification d'alarme de hotte, l'inspection générale.**

**Réponse 1)**

Oui, la supposition est correcte.

*\* Tous les autres termes et conditions doivent rester les mêmes. Veuillez utiliser cet addenda # 5 comme étant la nouvelle RFQ révisée.*